



### Terms and Conditions:

1. The promotion period of this program commences on October 1, 2023 and ends on October 31, 2023, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. This program is only applicable to the selected Cardmembers who receive this promotional email and holds The Platinum Card® issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong and specified in this email ("Eligible Platinum Card") ("Eligible Cardmember").
3. Eligible Cardmembers can receive e-voucher to redeem a complimentary wellness treatment from a list of [Selected treatment](#) for one person, at YUN WELLNESS at Island Shangri-La, Hong Kong ("Offer") when the accumulated eligible transaction amount of their Eligible Platinum Cards ("Total Eligible Transaction Amount") reaches HK\$50,000 or above ("Spending Target") within the Promotion Period. For the avoidance of doubt, each Basic Card account and any related Supplementary Card account(s) will be treated as one Eligible Platinum Card account when calculating the Total Eligible Transaction Amount. Each Eligible Card account will be entitled to the Offer once only.
4. Eligible Transactions are local and overseas purchases that are conducted with an Eligible Card within the Promotion Period. If Eligible Transactions are conducted in a currency other than Hong Kong Dollars, the calculation of the Total Eligible Transaction Amount will be based on the amount in Hong Kong Dollars posted in the statement of account after conversion. Fees will be charged for spending effected in a currency other than Hong Kong Dollars. For details, please visit [americanexpress.com/hk](http://americanexpress.com/hk). American Express® Card annual fee, monthly installments of Interest-free Installment Program, finance charges, charges for dishonored cheque or autopay, late payment charges and overlimit charges are ineligible transactions and will not be counted in the calculation of Total Eligible Transaction Amount.
5. Any cancelled/refunded transaction amount within the Promotion Period will be deducted from the Total Eligible Transaction Amount when the credit of the respective transaction is reflected in the Card statement.
6. The Redemption e-voucher will be sent to Eligible Basic Cardmembers' email address within 10 weeks after the Promotion Period ("Redemption Period"). To be eligible for receiving the Offer, the Eligible Card accounts must be valid and in good standing throughout the Promotion Period and Redemption Period. Otherwise, American Express reserves the right not to provide any Offer without any prior notice.
7. Only Eligible Transactions for the purchase of goods and services that are posted within the Promotion Period will be counted for this Offer. Eligible Transactions which are subsequently cancelled, refunded, disputed or unposted will be disqualified for the purpose of this program.
8. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.
9. All receipts/sales slips of Eligible Transactions should be shown for supporting when necessary.
10. American Express reserves the right to amend these Terms and Conditions, suspend or terminate this program at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, American Express reserves the right of final decision.
12. In the event of any inconsistency between the English and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

If you do not wish to receive any future promotional mailings from American Express, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.



## 條款及細則：

1. 此計劃之優惠期由2023年10月1日開始至2023年10月31日止，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 此計劃只適用於獲發此推廣郵件及持有美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發之美國運通白金卡（「合資格之白金卡」）並於此推廣郵件註明之特選卡會員（「合資格卡會員」）。
3. 合資格卡會員於優惠期內以合資格之白金卡累積合資格簽賬（「總合資格簽賬額」）滿HK\$50,000或以上（「目標簽賬額」），可於港島香格里拉之蘊YUN WELLNESS單人免費享用指定護理療程一次（「優惠」）。為避免爭議，每個基本卡賬戶及任何有關之附屬卡賬戶將被視為同一合資格之白金卡賬戶以計算總合資格簽賬額。每個合資格卡賬戶於優惠期內最多只可獲優惠1次。
4. 合資格簽賬為優惠期內以合資格卡進行的本地及海外簽賬。若以港幣以外的貨幣作合資格簽賬，總合資格簽賬額將按賬戶之月結單上已折算為港幣之金額計算。以港元以外之貨幣簽賬將被收取費用，詳情請瀏覽 [americanexpress.com/hk](http://americanexpress.com/hk)。美國運通卡年費、分期付款計劃之每月供款金額、財務費用、因支票不能兌現或自動轉賬被拒而收取的費用、逾期付款費用及超出信用限額費用均為不合資格簽賬，並不會用作計算總合資格簽賬額之用。
5. 所有於優惠期內被取消、退貨及／或退款等之簽賬會於該退款反映在賬戶之月結單時從總合資格簽賬額中扣除。
6. 於此計劃中獲取之優惠將於優惠期結束後10星期內以電子禮券方式發送至合資格基本卡會員之電郵信箱。卡會員之合資格卡賬戶須於整個優惠期內及換領優惠期間仍然有效及信用狀態良好，方合資格獲享優惠，否則美國運通有權隨時取消給予任何優惠而毋須作任何事先通知。
7. 此獎賞優惠只計算在優惠期內已誌賬的合資格簽賬。取消、退款、有爭議或未誌賬的合資格簽賬，均不作合資格簽賬計算。
8. 如對此優惠有任何疑問，請致電白金卡會員專線2277 2233查詢。
9. 所有合資格簽賬之簽賬存根／商戶購物單據正本應保留以備日後需要時作核對之用。
10. 美國運通將保留隨時更改本條款及細則、暫停及終止此計劃之權利，而不會作任何事先通知。
11. 如有任何爭議，美國運通將保留最終決定權。
12. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。

如不欲收取美國運通之推廣郵件，請致電白金卡會員專線2277 2233。